
VM och anläggningssituationen för ishockeyn i Stockholm Stad 

• Avicii Arena/Globen moderniserad 

• Tillskott på tre ishallar 2024-2027 

• Fler spontanisytor anlagda

• Bristen i innerstaden olöst

• Träningsanläggning som ersättning för Hovet inte på plats

• Tveksamt om Djurgården och AIK har råd att spela i Avici Arena/Globen

• Alltjämt 76000 invånare per ishall i Stockholm att jämföra med 25000 i 
länets övriga kommuner

När Stockholm i hård kamp med Malmö för fyra år sedan vann kampen om 
värdskapet för det hockey-VM som börjar i Avicii Arena den 9 maj presenterade 
staden vilka satsningar som planerades när det gällde anläggningar för ishockey. 
Detta efter decennier utan tillkomst av nya sådana i huvudstaden. Vid sidan av ett 
direkt ekonomiskt bidrag till Svenska Ishockeyförbundet för att säkra evenemangets 
ekonomi var detta en bidragande orsak till att förbundet valde Stockholm som 
värdstad.

Med anledning av det vill Stockholms ishockeyförbund därför summera vad som 
åstadkommits och vad som återstår att göra. Nedan följer en beskrivning av 
genomförda och planerade projekt inom Stockholms stad. Efter redovisningen följer 
förbundets egna kommentarer till anläggningssituationen och det som skett eller 
planeras i Stockholms stad.

Lägesrapport av anläggningar för ishockey inom Stockholms stad


Realiserade eller planerade i närtid:


En dubbelhall på Sätra IP.    

Beslut om rivning av nuvarande hall har tagits och rivningen är genomförd. Kontrakt 
är skrivet med Hemsö om uppförande av en dubbelhall varav en med publikkapacitet 
på 2000 personer. Byggstart 2025 och planerad färdigställande Q1 2027.

En temporär ishall på Mälarhöjdens IP.

Hallen skulle tjäna under den tid då Sätra ishall inte kunde nyttjas.  En permanent 
ishall invigdes hösten 2024 då en temporär hall visade sig vara för dyr att bygga på 
platsen. 



En ny ishall på Hagsätra IP   

På Hagsätra idrottsplats planeras en helt ny ishall, med byggstart 2025 och planerat 
färdigställande Q3 2027. Denna anläggning har tillkommit utöver de som var 
planerade vid ansökan för ishockey-VM.

Projekt vars genomförande ligger längre fram i tiden:

 
1-2 nya ishallar på Storängsbotten   

Kungliga Djurgårdsförvaltningen som äger marken invid Tennisstadion är inriktade 
på att bygga en dubbelhall på platsen tillsammans med privat aktör.  Samverkan 
med staden kommer att behövas för att föreningslivet ska nyttja dessa hallar

Ny ishall i Skarpnäck alternativt permanent lösning på Kärrtorps IP 

Ny ishall planeras på Skarpnäcks sportfält, preliminärt färdigställande efter 2030.

Permanent ishall Zinkensdamm   

Planering pågår för att långsiktigt ersätta den temporära hallen när den inte längre är 
i brukbart skick. I år finns ett uppdrag som leds av exploateringskontoret och 
genomförs tillsammans med idrottsförvaltningen, fastighetskontoret och 
stadsbyggnadskontoret. Uppdraget är att utreda idrott på Zinkensdamms IP ur ett 
bredare perspektiv.

Träningsanläggning för Djurgårdens IF 

Då Hovet ska rivas behöver en ny anläggning tillkomma för Djurgårdens herr, dam 
och juniorverksamhet samt AIK:s herrlag. Djurgården har tillsammans med Hemsö 
fått en markanvisning för att i egen regi bygga en dubbelhall i Tallkrogen men 
förutsättningarna för projektets genomförande är alltjämt oklara då godkännande av 
planfrågor inte erhållits och inte heller hur staden kan bidra till kostnader för 
ungdomstiderna. 

Spontanidrottsytor

Stockholms stad utlovade även en satsning på spontanisytor med ambition att ha 
minst en sådan i varje stadsdel. Planering pågår för att successivt tillföra 
spontanisytor i varje stadsdel:

Följande har tillkommit respektive ligger i stadens planer fram till 2025:

Bäverdalens Bollplan 2022 Enskede – Årsta - Vantör

Sköndals Bollplan    2022 Farsta

Eriksdals Bollplan (utökning) 2023 Södermalm

Aspuddens IP 2024 Hägersten-Älvsjö

Högdalens Bollplan 2025 Enskede-Årsta-Vantör



Modernisering av Globen/Avicii arena

En förutsättning för att VM skulle läggas i Stockholm var en omfattande 
modernisering av Globen/Avicii arena, vilken nu är genomförd.  

Aktuellt läge i övriga kommuner i distriktet

Nedanstående tabell visar hur många ishallar som finns i Stockholms läns övriga 
kommuner. Beslut är fattade om ytterligare ishallar i Tyresö (öppnar Q1 2026) och 
Järfälla (byggstart 2025) och långtgående diskussioner föreligger i Värmdö (2 nya 
ishallar + bandyhall), Täby (ny ishall) samt Norrtälje (ny ishall).

KOMMUN Invånare Ishallar Invånare/Ishall

Botkyrka 95 905 3 31 968

Danderyd 32 425 2 16 213

Ekerö 28 910 2 14 455

Haninge 100 895 3 33 632

Huddinge 114 304 5 22 861

Järfälla 88 950 2 44 475

Lidingö 48 377 2 24 189

Nacka 112 112 6 18 685

Norrtälje 66 585 3 22 195

Nykvarn 12 342 0

Nynäshamn 30 579 1 30 579

Salem 17 507 1 17 507

Sigtuna 52 767 2 26 384

Sollentuna 77 624 2 38 812

Solna 85 789 3 28 596

Stockholm 995 574 13 76 583

Sundbyberg 56 274 1 56 274

Södertälje 102 911 4 25 728

Tyresö 49 179 2 24 590

Täby 77 744 2 38 872

Upplands-Bro 32 868 0

Upplands 
Väsby 50 323 2 25 162



Ishallar per capita i Stockholms distriktet [SCB 2024]

Kommentar/analys från Stockholms ishockeyförbund

En hel del händer i vårt distrikt men när Stockholm står som värd för VM kan 
konstateras att de cirka 350 000 invånarna i Stockholms innerstad endast har 
tillgång till två temporära tälthallar och att inga besked föreligger om hur Hovet ska 
ersättas med en anläggning där träning ska bedrivas samt det är oklart om SHL och/
eller HA hockey kommet att kunna spelas i Avicii Arena.

Stockholm stads satsning på fler spontanisytor är samtidigt både viktig och lovvärd.

Anläggningssituationen i övrigt har förbättrats men i ett antal av våra kommuner är 
ishallbristen påtaglig i förhållande till den verksamhet som föreningarna bedriver.  
Utöver Stockholm stad har 9 av 25 kommuner sämre tillgång på ishallar än 
riksgenomsnittet.

Angående de satsningar som staden gjort vill vi lägga till följande 
kommentarer:

• Om Mälarhöjdens nya ishall: Ett välkommet tillskott men innebär också en ej 
rationell koncentration av fyra ishallar inom mindre än 2 km.

• Om ny ishall på Hagsätra IP: Det är ett välkommet tillskott i söderort även om 
platsen inte möter de existerande föreningarnas direkta behov.

• Om renoveringen av Globen/Avicii arena: Detta är något som diskuterats i ett 
decennium och som äntligen kommit till stånd med gott resultat. En 
nationalarena för ishockeyn har därigenom återskapats. Frågan är dock om 
den kommer att användas för ishockey mer än ett par gånger per år (för Beijer 
Hockey Games och NHL World Tour) då de ekonomiska villkor som aviserats 
är sådana att vare sig Djurgården eller AIK kommer att ha råd att spela där 
när Hovet rivs. Klubbarna kommer då att sakna matcharena och ishockey på 
högsta nivå kommer inte längre att erbjudas i Stockholm.

Ishallsläget i distriktets övriga kommuner är betydligt bättre än i Stockholm Stad 
vilket framgår av redovisningen ovan av antalet ishallar per invånare.     

Stockholms Ishockeyförbund 
Johanneshov 2025-04-14

Vallentuna 35 119 2 17 560

Vaxholm 11 822 1 11 822

Värmdö 46 625 2 23 313

Österåker 49 787 2 24 894

SVERIGE 10 587 710 371 28 538
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